
Skjærviken båtforening

Styremøte referat 2 2023
Dato: 13.02.2023

Sted: Teams

Deltakere:

Henning Johansen X
Marianne Davidsen X
Rino Bangor X
Roger Thorvaldsen X
Marius Einarsen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Budsjett
2. Bryggefront

Referat:

1. Budsjett

Båtforeningen har ingen inntekter foruten det medlemmene betaler i form av medlemskontingent,
båtplass, vinteropplag, opptak/uttak av båter og sommeropplag av hengere. Når utgiftene går opp og
inntektene ikke endres, blir økonomien i foreningen dårligere. Store deler av dette møtet ble brukt til å
drøfte hvordan vi kan få ned utgiftene og opp inntektene. Et av forslagene er å si opp vaktholdet, og at
medlemmene enten begynner å gå vakter om natten selv, eller det kan settes opp en port som gjør at
bare de med båt har tilgang til brygga.

For å øke inntektene er muligheten å øke prisene på medlemskontingent, båtplass, vinteropplag,
opptak/uttak av båter og sommeropplag av hengere. Økes prisene på innskudd på båtplasser, så vil det
kun bli merkbart i inneværende år innskuddet skjer. Det er per nå plass på brygga til å opprette 2 stk nye
båtplasser. De vil vi kunne få både innskudd på og årlige fremtidige inntekter.

2. Bryggefront

Det har kommet fram at et medlem skal ha en ringperm med innhold av viktig dokumentasjon av
bryggefronten når den ble bygget. Det skal vi prøve å få tak i og sett nøyere på.


